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DROŠĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 16. 

 

2024. gada 13. decembrī. 

Attālināta sēde.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 10:00. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Voldemārs Pozņaks. 

Protokolētāja – domes sēžu sekretāre Amanda Zvagule. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieks ar balsstiesībām - Andris Vītols, Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Valts Variks. 

Pašvaldības darbinieki –  

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Ķekavas novada būvvaldes vadītāja vietniece Maija Zamberga; 

Ķekavas novada pašvaldības policija priekšnieks Māris Bomiņš. 

 

 

 

Darba kārtība 

1. INFORMATĪVS - par Everesta ielu, Lapeniekos, Ķekavas novadā;  

2. INFORMATĪVS - Pašvaldības policijas atskaite par novembra mēnesi;  

3. INFORMATĪVS - Sadarbības līgums ar Valsts policiju. 

 

 

 

Sēdes norisi fiksē audio ierakstā. 
 

Voldemārs Pozņaks atklāj komitejas sēdi. 

 

 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Voldemārs Pozņaks. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina apstiprināt komitejas darba 

kārtību. 

 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 13.decembra sēdes darba kārtību. 
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2. INFORMATĪVS - par Everesta ielu, Lapeniekos, Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:02:11) 

 

Ievadā Voldemārs Pozņaks sniedz īsu aprakstu jautājumam saistībā ar radušos ilgstošo 

konflikta situāciju starp Everesta ielas iedzīvotājiem – projektu par Everesta ielas legalizāciju 

iesniedza būvvaldē, nesaskaņojot to ar vienu no Everesta ielas iedzīvotajiem. Projekta ietvaros 

netika iekļauta fiziska piekļuve šī iedzīvotāja īpašumam ar pašvaldības ceļu. Attiecīgi persona 

vērsās pašvaldībā ar sūdzībām, kam sekoja jautājuma izskatīšana drošības komitejas sēdē 

2024. gada 14. novembrī. Sēdē piedalījās visi Everesta ielas iedzīvotāji, kopīgi pieņemot 

lēmumu par projekta korekciju veikšanu – iekļaut fizisku piekļuvi īpašumam. 

 

Papildus par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne – pēc Drošības komitejas 2024.gada sēdes 

14. novembrī, sūdzību iesniedzējs informēts gan par atbildes nesniegšanu, gan par būvvaldes 

lēmuma nepildīšanu vēstulē. Sūdzību izskatīšana tika organizēta vienkopus, izskatot tās 

Drošības komitejas 14.novembra sēdē, kurā piedalījās arī iesniedzējs, tāpēc atbilde uz sūdzību 

līdz tam laikam netika sniegta. Papildus arī informēts par iespējām piekļūt pie pašvaldības ceļa 

(pašvaldības nozīmes ielas), norādot to grafiskā veidā. Lai process virzītos uz priekšu, ir 

nepieciešama rīcība no Everesta ielas iedzīvotājiem, iesniedzot būvvaldē izstrādāto projektu ar 

korekcijām. Kā arī šobrīd uzmanība ir nepieciešama izdotajiem izpildrīkojumiem, par kuriem 

saņemtas pretenzijas. Ja projekts tiks izstrādāts un saskaņots ar kopīpašniekiem un iesniegts 

būvvaldē, tad varētu sekot pašvaldības rīcība, izvērtējot šos izdotos izpildrīkojumus saistībā ar 

Everesta ielas posma pārbūvi. 

 

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Jānis Zvaigzne, Voldemārs Požņaks un Maija Zamberga. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka –  

Pieņemts zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

3. INFORMATĪVS - Pašvaldības policijas atskaite par novembra mēnesi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:17:42) 

 

Māris Bomiņš sniedz atskaiti par pašvaldības policijas darbu novembra mēnesī. 

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Voldemārs Pozņaks, Māris Bomiņš un Arnolds Keisters. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 



 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka –  

Pašvaldības policijas atskaite par novembra mēnesi pieņemta zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

4. INFORMATĪVS - Sadarbības līgums ar Valsts policiju 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:50:40) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš – Valsts policija vēlas juridiskā formā nostiprināt gan 

informācijas apmaiņu, gan arī sadarbību ar Ķekavas novada pašvaldības policiju, līdz ar to no 

Valsts policijas puses ir iesniegts sadarbības līguma projekts. Līgums vēl ir izstrādes formā, un 

ir nepieciešama konceptuāla viedokļu apmaiņa par šādas sadarbības slēgšanu. Drošības 

komiteja tiek informēta par šādas sadrabības izskatīšanu ar Valsts policiju. 

 

Voldemārs Pozņaks sniedz papildus skaidrojumu par izskatāmo jautājumu.  

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Voldemārs Pozņaks, Māris Bomiņš, Jānis Zvaigzne, 

Valts Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka –  

Informatīvs ziņojums par Sadarbības līgumu ar Valsts policiju, pieņemts zināšanai un 

konceptuāli atbalstāms,  

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.11:23 

 

Komitejas priekšsēdētājs:  (1PARAKSTS)  Voldemārs Pozņaks 

 

Sēdes protokolētāja:   (2PARAKSTS)  Amanda Zvagule 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


